



1. Touch Sensor
2. Earbud's Indicator
3. Microphone
4. Charging Case
5. Case's Indicator
6. USB Type-C Charging Port

English

Introduction Thank you for choosing MSI CH40 wireless earbuds to be your companion. This exquisite wireless earbuds will surely give you a delightful and professional multimedia experience.

Overview

Turn On and Turn Off

To turn on or off the earbuds, simply take them out from or put them back to the charging case.

Pairing

1. Take both earbuds out from the charging case.
2. While the earbuds are ready to use, the Right earbud indicator keeps flashing red and blue, and the Left earbud indicator flashes blue once every 5 seconds.
3. Put both earbuds onto your ears, and follow the voice prompt instruction to continue.
4. Activate the Bluetooth function of the device and search MSI CH40. Select MSI CH40 to connect it to the device.
5. Once MSI CH40 is connected to the device, both earbud indicators flash blue once every 5 seconds.

Note: If the MSI CH40 connection does not work properly, you may refer to "Troubleshooting" to continue.

Music

Be noted that the Touch Sensor of each earbud achieves the same result.

- Play: Touch the Touch Sensor once.
- Pause: Touch the Touch Sensor once when playing.
- Voice assistant: Double touch the Touch Sensor.
- Next: Triple touch the Touch Sensor when playing.
- Previous: Quadruple touch the touch Sensor when playing.

Phone

- Answer: Touch the Touch Sensor once to answer a calling.
- Hang up: Touch the Touch Sensor once to end a calling answered.
- Refuse: Long touch the Touch Sensor for at least one second.

對折線

RoHS

Table with RoHS compliance information, including equipment name, restricted substances, and a table of components (Lead, Mercury, Cadmium, Chromium, Hexavalent Chromium, Polybrominated biphenyls, Polybrominated diphenyl ether) with presence/absence indicators.

English

Charging

It is always recommended to have the earbuds fully charged before using them for the first-time.

Earbuds

- Simply leave the earbuds within the charging case to have them recharged automatically. and both earbuds red.
 - While the earbuds are ready to use, the earbud indicator keeps flashing red and blue for the main ear, and other earbud indicator flashes blue once for 5 seconds as auxiliary ear.
 - Both earbud indicators flash red during charging.
 - The indicators of both earbuds and charging case 10 seconds go off once the earbuds are all fully charged.
 - While talking, the both earbuds indicators flashes red once for 5 seconds.
- Note: Connect an external power supply to the charging case with a USB cable if the charging case does not work properly.
- Note: Charge the earbuds when hearing a voice prompt telling Low Battery.

Charging Case

- The indicator flashes blue when the battery is in low capacity status.
 - The indicator flashes red when charging with USB cable; the indicator glows red the charging case is fully charged.
- Note: If the earbuds and the charging case are left aside for more than 2 weeks, please have them fully charged before using.

Troubleshooting

- You may need to reset the earbuds if you encountered the situations as below
- Connection failure between the earbuds and devices**
- Place both earbuds back to the charging case.
 - Long touch the touch sensors of both earbuds for more than 8 seconds to reset the earbuds.
 - Delete the existing pairing connection from the device.
 - Repeat the Pairing instructions to re-connect the earbuds to a device.
- No sound response from one of the earbuds**
- Put both earbuds onto your ears, and make sure the earbuds are turned ON.

English

- Place your fingers at the Touch Sensors of both earbuds for 3 seconds, and withdrew your fingers once hearing a beep.
- Place both earbuds back to the charging case.
- Take both earbuds out from the charging case, and put them onto your ears. Turn on the earbuds, and check the sound response of both earbuds.
- If there was still no sound responses from one or both earbuds, please reset the earbuds, and then reconnect the earbuds and the device.

Indicators Check Table

Table with 2 columns: Indicator (e.g., Left earbud: flashes blue) and Status (e.g., Pairing, Paring completed, Charging the Earbuds).

Micro-Star INT'L CO., LTD. No.69, Lide St., Zhonghe Dist., New Taipei City 235, Taiwan tel: +886-2-3234-5599 fax: +886-2-3234-5488 www.msi.com

背面

繁體中文

簡介 感謝選用 MSI CH40 藍牙無線耳機，此精心設計製作的產品帶給您愉悅的聽覺體驗。本手冊提供耳機的使用說明與圖示，幫助使用者認識產品並快速上手，建議您在使用產品前先行閱讀本手冊並妥善保管。

外觀檢視 1. 觸控感應器 2. 耳機指示燈號 3. 麥克風 4. 充電盒本體 5. 充電盒指示燈號 6. USB Type-C 充電孔

啟動與關閉 啟動或關閉耳機時，只需要將其自充電盒取出或放入即可。於不使用充電盒時，讓手指在耳機的觸控感應器上，停留五秒可啟動耳機，或停留五秒可關閉耳機。

裝置配對 1. 將兩個耳機自充電盒取出。 2. 當右耳機持續交替閃爍紅燈與藍燈，而左耳機每五秒閃爍一次藍燈時，此付耳機處於待機可使用狀態。

音樂播放 兩個耳機的觸控感應器可作相同功能操作。 • 音樂播放：輕觸一下觸控感應器 • 音樂暫停：音樂播放時，輕觸一下觸控感應器

通話功能 • 接聽：來電時，輕觸一下觸控感應器 • 掛斷：通話時，輕觸一下觸控感應器

充電 第一次使用耳機前，建議務必將耳機完全充電。

問題排除 若遇到以下狀況，請重新設定耳機。

指示燈顯示檢查表

Table with 2 columns: Indicator display (e.g., Left earbud: flashes blue) and Status (e.g., Pairing, Pairing completed).

繁體中文

• 充電時，兩個耳機的燈號持續亮紅燈。 • 當耳機充電完成時，耳機上藍燈會長亮10秒後熄滅，充電盒的指示燈10秒熄滅。 • 在耳機通話過程中，此時左右耳機會5秒一次紅燈閃爍。

充電盒 • 指示燈號閃爍藍燈時表示為低電量狀態。

問題排除 若遇到以下狀況，請重新設定耳機。

燈號顯示檢查表

Table with 2 columns: Light status (e.g., Left earbud: flashing blue) and Status (e.g., Pairing, Pairing completed).

FCC Compliance Statement This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation.

Any changes or modification not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the device. Where shielded interface cables have been provided with the product or specified additional components or accessories elsewhere defined to be used with the installation of the product, they must be used in order to ensure compliance with FCC regulations.

RF warning for Portable device: The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

簡體中文

簡介 感谢选择 MSI CH40 蓝牙无线耳机，此款精心设计制作的产品将给您愉悦的听觉体验。本指南提供耳机的使用说明与图示，帮助您认识产品并快速上手，建议您在用产品前先看阅读本指南并妥善保管。

概述 1. 触摸传感器 2. 耳机指示灯 3. 麦克风 4. 充电盒 5. 充电盒指示灯 6. USB Type-C 充电端口

打开和关闭 打开或关闭耳机时，只需要将其从充电盒取出或放入即可。

装置配对 1. 将两个耳机从充电盒取出。

音乐播放 请注意，每个耳机的触摸传感器都能达到相同的效果。

通话功能 • 接听：来电时，轻触一下触摸传感器 • 挂断：通話時，輕觸一下觸控感應器

充电 第一次使用耳机前，建议务必将其充满电。

耳机 • 将耳机置于待机可使用状态时，耳机红蓝闪烁的为主耳，另一只耳机蓝灯5秒一闪一次为副耳。

對折線

簡體中文

• 充电时，两个耳机的指示灯持续亮红色。 • 当耳机充电完成时，耳机上蓝灯会长亮10秒后熄灭，充电盒的指示灯10秒熄灭 • 在耳机通話过程中，此时左右耳机会5秒一次红灯闪烁。

充电盒 指示灯闪烁蓝色时表示为低电状态。

问题排除 若遇到以下状况，请重新设定耳机。

指示灯显示检查表

Table with 2 columns: Indicator display (e.g., Left earbud: flashes blue) and Status (e.g., Pairing, Pairing completed).

ISED Compliance Statement This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause interference. (2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

L'émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme aux CNR d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada applicables aux appareils radio exempts de licence.

Low power RF electromagnetic warning: (低功率射頻電機適用) 經形式認證合格之低功率射頻電機，非經許可，公司、商號或使用均不得擅自變更頻率。

RF warning for Portable device: The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.



CH40 Wireless Earbuds